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Sławomir Mik!icz
Radny Miasta Sanoka

§A
0

Sanok, dn. 29.0t.2O24 r.

UF-zĄD Sz. Pan
Andrzej Romaniak
Przewodniczący Rady Miasta Sanoka
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Do: Burmistrza Miasta Sanoka

Dotyczy: Kosztów pośrednictwa emisji obligacji dla Miasta Sanok.

Sza nowny Panie Burmistrzu,

W związku z tym, że dwukrotnie Pani skarbnik obiecała przedstawienie mi kosztów

pośrednictwa emisji obligacji przez firmę Aesco i niestety od listopad a żO23 roku nie uzyskałem

tej informacji, zwracam się za pośrednictwem interpelacji o udzielenie informacji:

1. lle wynisosĘ koszty pośrednictwa emisji obligacji dla Miasta Sanok w latach 2022 oraz

2023. Proszę o zestdwienie wszystkich faktur, ktore firma poŚredniczqca wystawiła

w ciqgu dwoch ostotnich lat.
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